

Bestyrelsesmøde i FC Damsø den 21. april 2021  
Dagsorden og referat

1. Regnskab 2020 og budget 2021
2. Indkøb af træningstøj til medlemmer
3. Ungdoms/pige licens
4. Status fra senior
5. Webmaster
6. SoMe ansvarlig
7. Ungdomsafdelingen. Euro 2021
8. Fodboldfitness kursus
9. Kunst på stadion
10. Multifunktionsgrunden
11. Sponsorer
12. Generalforsamling
13. Damsødag
14. evt.

#### Ad. 1

Skytte og Anker gennemgår regnskabet for 2020 inden generalforsamlingen. De udarbejder også et budget for 2021

#### Ad. 2

Anker foreslår at vi køber nogle træningstrøjer til alle medlemmer som kompensation for kontingent indbetaling og manglende træningsmuligheder. Skytte undersøger om vi har råd til dette. Anker forventer at det vil koste omkring 32.000 kr. Anker tager kontakt til Carsten fra SportDirect. En hættetrøje koster ca. 160 kr. afhængig af vores økonomi afgør vi om det er muligt. Der er efterspørgsel på køb af mundbind med logo. Der er ca. 60 mundbind som mangler tryk som kan sælges. Pris pr. mundbind 50 kr. Derudover har vi ca. 30 løbehuer også med logo. Pris 125 kr. i salgspris.

#### Ad. 3

DBU har indført et licenssystem som er styrende for hvilke rækker ungdomsholdene U14-18 kan spille i. Det kræver at man kan ansætte en deltidsmedarbejder til en min. løn på 10.000 kr. pr. mdr. DBU kommer til et møde den 10. juni her i klubben. Anker har fået links til webinar som fortæller mere om indholdet. Anker og René deltager i mødet og gerne med U15/16 træner også.

#### Ad. 4

Der er mange spillere til træning. God moral på holdet og god stemning i trænerteamet. Konkurrencen er blevet skærpet på holdet. Der må komme tilskuere til kampen på lørdag. Afventer udmeldinger fra DBU.

#### Ad. 5 og 6

Har fået to nye webmaster, som kommer med teknisk ekspertise på hjemmesiden. Ifølge René er der behov for justering. Mark tager nogle gratis kurser i forhold til profilering af klubbens SoMe profil. René opdaterer links og kampprogrammer på hjemmesiden.

Anker foreslår at vi ansætter Mark som SoMe ansvarlig og webmaster ansvarlig. Vi har endnu ikke noget svar fra Mark. René ser på hvilke løsninger vi kan få i forhold til fælles drev, da vi gerne vil af med Dropbox.

#### Ad. 7

René er ved at se på trænersammensætning efter sommerferie og ser også på sammensætningen af afdelingerne. U16 truppen bliver for lille til et selvstændigt hold. Vi håber på fortsat samarbejdet med Hellas på U15 og U16 og har allerede holdt mød derom. Begge klubber var positive for at fastholde samarbejdet.

Projekt Skolecup for alle skoler i 2720. Vi får 5000 kr. for at afvikle stævnet, som laves i samarbejde med Københavns kommune og DBU København. René og Bjørn kan afvikle projektet i juni i skoletiden. Den 29. maj afholdes seminar i DBU København vedr. pigefodbold. Program følger. Den 26. juni er FC Damsø sammen med Vestia og Sundby ansvarlig for 4 timers aktivitet i Fanzonen Ofelias plads ved skuespilhuset. René spørger Nicolaj og Bjørn om en af dem kan være tovholder. Pigeraketten udskydes til efteråret. Ingen dato på nuværende tidspunkt.

Fantastik fodboldstart for piger – afvikling afventer færdiggørelse af C-træner kurset. René skal kontakte Richard. Klubben indkøber flere bolde i str. 4.

## **Ad. 8**

DBU har forespurgt om vi kan afholde Fodboldfitness kursus. Vi foreslår søndag den 6. juni som dato.

## **Ad. 9**

Anlæggelsen af den nye kunstbane på stadion går i gang den 1. juni og forventes færdiggjort i slutningen af august. 4. maj afholdes der nabohøring 17.00 til 19.00. Anette og Anker deltager.

## **Ad. 10**

Multigrund: Anker har deltaget i et møde i Vanløse idrætsråd. Mange har forskellige meninger om hvad der skal ske med pladsen. Vi arbejder på at der bliver anlagt en varm hal.

## **Ad. 11**

Karina har talt med SuperBrugsen, som vil være sponsorer for et børnehold. Brugsen sponsorer et sæt tøj til holdet. René skal have styr på hvilket sæt vi kan trykke sponsoren på. Der efterlyses gode ideer til hvem man kan spørge om sponsorrater.

## **Ad. 12**

Generalforsamling – når vi må være 25 samlet indendørs den 6. maj. Vi afholder generalforsamlingen den 17. maj kl. 18.00 til 19.00. Anker laver en indkaldelse. Vedtægterne gennemlæses af Anker

## **Ad. 13**

Damsødag. Den 30. maj afhænger af om der må være tilskuer til dagen. Vi afventer formalia i forhold til afvikling af dagen. Den 17. maj planlægger vi hvordan vi kan afvikle dagen. Anker har styr på programmet i forhold til afvikling af kampene.

## **Ad. 14**

- Laura er i gang med at sende fondsansøgninger. Hun har brug for hjælp til indsamling af data til ansøgningerne. Søger til de projekter som vi har gang i. Trænerkursus C1 og C2. Fodboldfitness kursus. Søge penge til tur for ungdomsholdene.
- En fra DBU har spurgt om vi vil deltage i udarbejdelse af en pod cast – Laura forventer at vi bliver kontaktet af en fra DBU.
- Anker har en opfølgende samtale med Christian Walter på lørdag i forbindelse med 1. holds kampen